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Van:

Verzonden: vrijdag 19 maart 2021 13:55

Aan:

Onderwerp: RE: Hierbij de vragen

Bijlagen: Beantwoording Damherten Hoeksche Waard.pdf

Beste heer en anderen, 

Dank voor uw mail met de foto. Deze hoogzit mag hier gewoon staan, dat is aan de eigenaar of jachthouder van het

gebied en betekent niet direct afschot. Overigens kan deze bijvoorbeeld ook voor observatie worden gebruikt. 

Verder dank voor het gesprek woensdag. Goed om met elkaar van gedachten te wisselen over de damherten in de

Hoeksche Waard. Als afgesproken vindt u bijgaand de antwoorden op uw vragen. Verder hebben we afgesproken

dat we op dit moment even niets kunnen doen en wachten op wat de rechter straks gaat zeggen. 

Als gevraagd hierbij nog de contactgegevens van de Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid:

https://www.ozhz.nl/contact/ Zij houden toezicht op het faunabeheer. U kunt bij hen vermoedens van stroperij

melden. 

Met vriendelijk groet, 

Ook namens Adri Bom-Lemstra, 

Van .nl> 

Verzonden: vrijdag 19 maart 2021 10:33

Aan: @pzh.nl>

Onderwerp: Re: Hierbij de vragen

Volgens mij zijn ze deze vergeten staat nog in het gebied. 

https://www.ozhz.nl/contact/
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Gaan ze deze nog weghalen? 

Mvrgr

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 15 mrt. 2021 om 16:48 heeft @pzh.nl> het volgende geschreven:

Beste heer 

Dat komt goed, sowieso krijgen jullie de antwoorden. En als de tijd te kort is kunnen we dat altijd

nog schriftelijk erna doen. 

Groet en tot woensdag, 
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Elke dag beter. Zuid-Holland.

Van .nl> 

Verzonden: maandag 15 maart 2021 07:21

Aan: @pzh.nl>

Onderwerp: Hierbij de vragen

Goedenmorgen,

Vragen aan de Provincie die via een oproep op onze facebook pagina

gevraagd worden door de burgers die de petitie betreffende het stopzetten

van het terug brengen naar 0 en het overgaan tot beheren van de roedel,

hebben ondertekend. 

Vele van onze burgers genieten regelmatig van de roedel als ze een glimp

kunnen opvangen langs de randen van de gebieden (omdat he grootste

gedeelte van het gebied is afgesloten en voor burgers niet eens toegankelijk

is). De damherten zijn namelijk ook een verrijking voor de omgeving en

behoren nu al 20 jaar bij dit stukje in de Hoeksche Waard waarin ze zich

begeven (Dit is zelfs in 2016 nog verklaard door de coördinator Delta en

Natuur Beheer Hoeksche Waard). De damherten worden zelfs commercieel

gebruikt in reclame over het gebied bij aankoop van nieuwe vrijstaande

woningen en bij diverse Bed en Breakfast ondernemingen. Wij burgers zijn

zeker niet tegen beheren wat u ook kunt lezen in de door ons aangeboden

petitie. 

Graag zouden we als eerste antwoord willen krijgen op onze mail die nog

open staat om beantwoord te worden betreft aantal dieren en totaal aantal

mannen / bokken / spitsers die er nu nog lopen.

Dan nu de vragen die wij al burgers hebben:

1- Wat is nu de voornaamste/ dringende reden en de feitelijke

argumenten om de roedel nu per direct terug te brengen naar 0?

Verkeersveiligheid? Schade aan de landbouw? Het gaan telen van

bloembollen? En welk onderzoek is hieraan voor af gegaan om tot deze

beslissing te komen? 

2- Hoe staan de boeren en de jagers (faunabeheer) hierin? Staan ze

allemaal achter het volledig afschieten van de roedel of zijn ze voor

beheer? (Burgers via Facebook)

3- Waarom is het eerst 20 jaar gedoogd? (Burgers via Facebook)

4- 3000 handtekeningen (waarvan 90% uit de Hoeksche Waard) tegen het

volledig afschieten in 3 weken tijd maar voor beheren van de roedel.

Hoe kijkt u daar als Provincie naar? )

5- De generatie die er nu loopt is zelfs al de tweede of misschien zelfs de

derde generatie en zijn dus wilde dieren, geboren en getogen in het

gebied waar ze nu lopen de Hoeksche Waard en niet komende van

achter een hek of opengezette deur. Zoals damherten ook in andere

gebieden in Nederland worden gezien als wild, waarom is deze roedel

dan anders dan alle andere roedels in Nederland en worden zij niet
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gezien als wilde dieren? Zijn damherten niet altijd verwilderde dieren?

6- Kunt u verklaren hoe het kan zijn dat een roedel in 20 jaar tijd van 3

naar 34 gaat zonder beheer? Klopt het dat u nu denkt nu er 30 zijn we in

2023 op 123 herten zitten? Verklaart u dan eens het verschil in deze

getallen van de eerste en de tweede vraag? (Burgers via Facebook)

7- Op waarneming.nl staan sinds 2010 231 waarnemingen gemeld

waarvan 1 van de waarnemingen gemeld staat van buiten het gebied.

Inmiddels na afschot van 11 herten is de groep niet echt groot meer al

weet niemand het exacte aantal. Misschien heeft u daar inmiddels al

antwoord opgegeven. Maar kunt u aantonen dat de roedel zich buiten

het gebied van Ambachtsheerlijkheid / Polder Raepshille Strijen begeeft.

En als u antwoord Ja is hoe vaak is dit geconstateerd in de afgelopen 20

jaar? 

8- Waarom is er de afgelopen jaren in beheerd en kan dit niet worden

voorgezet. 

9- Denkt u dat er aan de landbouwgewassen minder schade is als de

damherten eruit worden gehaald? Zij houden namelijk de reeen uit het

gebied en deze staan aan de zijlijn van het gebeid al te trappelen om het

gebied over te nemen en zijn zelfs in grotere getalen aanwezig. Ook dan

moet u de schade gaan betalen toch? 

10. Wat betreft de aanrijding, 4 in 20 jaar tijd, waarover u in de

vergunning spreekt hebben wij nog wat vraagtekens. Omdat de

damherten zich begeven in het gebied van Ambachts Heerlijkheid

tot aan de Schuringsedijk en Buitendijk. Een aanrijding op de A29 en

op de Hoekscheweg trekken wij dan ook in twijfel gezien het feit dat

zich daar een grote populatie reeën bevindt. Maar zou het niet zo

kunnen zijn dat erin heel de Hoeksche Waard (ook wat de reeën

betreft daar deze populatie nog sneller toe neemt dan de

damherten) geen wegsignalering kan komen te staan betreft

overstekend wild? Dat zou automobilisten sowieso al meer alert

maken. Alhoewel er in het grootste deel van het gebied van de

damherten max 60 en zelfs max 30 gereden mag worden. Zou dit

een optie zijn om eens te overdenken? En welke maatregelen zijn er

in het verleden getroffen om aanrijdingen te voorkomen? 

11. We leven in een polder waar wild bij hoort daardoor zullen er altijd

aanrijdingen blijven bestaan tussen reeën, ganzen en soms ook af

en toe een damhert. De populatieomvang is bepalend voor het

aantal aanrijdingen maar als we deze beheren is de kans minimaal

aanwezig nu we op circa 25 damherten zitten toch? )

12. Waarom krijgt de gemeente niet meer stem en

verantwoordelijkheid in het faunabeleid?? Nu maakt de Gemeente

zich er te gemakkelijk van af om naar het faunabeleid van de

Provincie te wijzen. Hetgeen de politieke partijen die ons steunen

een zwakte bod vinden. Door de gemeente een deel meer

verantwoordelijkheid te geven ontstaat er vanzelf een betere

samenwerking tussen alle betrokken partijen. De Gemeente heeft

namelijk ook de contacten met de inwoners, boeren en de jagers.

Dit is een vraag vanuit de politiek van de Hoeksche Waard waarvan

een groot deel ook onze petitie heeft ondertekend. Kan u hier ook

antwoord op geven? (Burgers facebook)

13. Wat is de grondslag geweest tot het stop zetten van het afschot? De

rechtzaak van Animalrights & Fauna4life of heeft de petitie van de

burgers hier ook een bijdrage aangeleverd in de beslissing van de
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rechter het afschot te stoppen? Heeft de Provincie contact gehad

met de rechter betreft deze petitie van de burgers? 

14. Bent u bereidt om met ons, fauna beheer, jagers en boeren in

gesprek te gaan / om de tafel te gaan zitten, om te kijken of

beheren alsnog tot de mogelijkheid kan gaan behoren zodat de

roedel kan blijven leven en zeker niet groter mag worden dan de 34

voor het afschot? Of heeft dit gesprek weinig invloed gehad en is dit

alleen maar ingepland om de burgers tevreden te stellen? Kan het

afschot alsnog worden gestopt? 

Deelnemers aan het gesprek met de Provincie zijn tot nu toe:

Van: z.nl>

Datum: donderdag 11 maart 2021 om 12:05

Aan: @pzh.nl>

Onderwerp: Re: Gesprek volgende week

Hoi 

Onderstaand de namen van de personen die online aanwezig zijn tijdens onze

Microsoft Team meeting op woensdag 17 Maart van 17.15 tot 17.45 uur:

Wie kunnen we van jullie kant online verwachten?

Na een meeting met ons team en gesprek met onze petitie ondertekenaars via

Facebook live gaan we de aankomende dagen de vragen die we hebben even netjes

uitwerken. We zorgen dat deze uiterlijk maandag bij jullie zijn.

Vertrouwen je hiermede van dienst te zijn geweest,
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Met vriendelijke groet,

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 10 mrt. 2021 om 11:29 heeft @pzh.nl>

het volgende geschreven:

Exact, excuses. Het is woensdag de 17de.

Groet, 

Van: .nl> 

Verzonden: woensdag 10 maart 2021 09:58

Aan: @pzh.nl>

Onderwerp: Re: Gesprek volgende week

Nog 1 ding u spreekt over donderdag in uw mail maar het is

woensdag de 17e. 

Neem aan dat dit een foutje is.

Mvrgr

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 10 mrt. 2021 om 09:45 heeft 

@pzh.nl> het volgende geschreven:

Beste heer 

Dank voor uw snelle reactie. Prima, dan horen we

het.

Groet, 

Van: .nl> 

Verzonden: woensdag 10 maart 2021 09:22

Aan: @pzh.nl>

Onderwerp: Re: Gesprek volgende week

Goedenmorgen, 

Wij komen vanavond bij één en hopen u dan

morgen of vrijdag uiterlijk de namen op te geven

van de mensen die met mij mee gaan online.



De vragen hebben we online aan onze

ondertekenaars gevraagd en vanavond gaan we ook

een selectie daaruit maken. We zullen u deze dan

ook doen toekomen.... al kan het zijn dat we

sommige nog last minute aanpassen ivm wie weet

wat we nog gaat gebeuren tot de 17e. 

Mvrgr.

Verstuurd vanaf mijn iPhone


